

INSTRUCTIONS TO ATARI HOTEL
INSTRUCTIONS POUR LE FORD ROAD ATARI HOTEL

A step-by-step guide of how to get to the luggage drop off point.

Étapes pour se rendre à la zone de dépôt des bagages.

We start our way in the Zurriola Avenue, crossing it completely towards the Boulevard.
Nous commençons notre promenade sur l'Avenida de la Zurriola, que nous traversons complètement en direction du Boulevard.



We will arrive at the Zurriola Bridge, cross direction to Boulevard.
Nous arriverons au pont Zurriola, que nous traverserons également.



Once on the Boulevard, we will continue straight ahead up to portal 27, located at the end (just before the left turn).

Une fois sur le boulevard, continuez tout droit jusqu'à la porte 27, située au bout (juste avant)



Cautiously, we turn right into an access that combines vehicular and pedestrian traffic. We leave the town hall on our left.

Avec prudence, nous tournons à droite sur un accès qui combine la circulation des véhicules et des piétons. Nous laissons l'hôtel de ville sur notre gauche.



We continue along the pedestrian street (Ijentea street) until we reach the intersection with Campanario street, where we turn right and take this street.

Continuer dans la rue piétonne (Calle Ijentea) jusqu'au croisement avec la Calle Campanario, où l'on tourne à droite et l'on prend cette rue.



Traverser la rue Campanario et au bout de celle-ci, tourner à gauche.
We will cross Campanario Street and at the end of it, we will turn left.



There we will find the VADO. A parking lot for two vehicles for the exclusive use of Hotel Atari guests for 15 min. for loading and unloading luggage on Virgen del Coro street, 1 min. from Hotel Atari.

Vous y trouverez le VADO. Un parking pour deux véhicules à l'usage exclusif des clients de l'hôtel Atari pendant 15 minutes pour charger et décharger les bagages dans la rue Virgen del Coro, à 1 minute de l'hôtel Atari.



Once the vehicle is parked at the VADO, we move on foot along Virgen del Coro street down the stairs towards the Basilica of Santa Maria.

Une fois le véhicule garé dans le VADO, nous empruntons la Calle Virgen del Coro et descendons les escaliers jusqu'à la Basilique de Santa María.



In the small square of the Cathedral, we will take the first street on the right (Calle Mayor) and moving along it, about 35 meters we will find the Hotel Atari on our left.
Sur la petite place de la cathédrale, prenez la première rue à droite (Calle Mayor) et, après environ 35 mètres, vous trouverez l'hôtel Atari sur votre gauche.



Welcome to Hotel Atari
Bienvenue à Hotel Atari

